
Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle 

Komisja Finansowo-Gospodarcza 

projekt protokołu z eSesja.pl Komisji Finansowo-Gospodarczej nr 46/23 

46 Posiedzenie w dniu 27 lutego 2023  

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2023 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:02 tego samego 

dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Grzegorz Chudomięt 

2. Ewa Czubek  

3. Wiesław Fąfara 

4. Andrzej Kopacki  

5. Andrzej Kopeć 

6. Jacek Król 

7. Adam Oczoś 

8. Fabian Pszon 

9. Tomasz Scheller 

10. Ewa Stogniew 

11. Dominik Szustakiewicz 

12. Ireneusz Wiśniewski 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wnioski do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 45 z dnia 23 stycznia 2023 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu nr 45 z dnia 23 stycznia 2023 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (4) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski 

 

4. Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach inicjatywy 

lokalnej zadania publicznego pn. „XI Opolska Sztafeta Pływacka Olimpiad Specjalnych.”. 

 

W dyskusji udział wzięli radny Jacek Król, zastępca prezydenta Artur Maruszczak. 

Głosowano w sprawie: 

Stanowisko komisji do wniosku grupy mieszkańców o realizację w ramach inicjatywy 

lokalnej zadania publicznego pn. „XI Opolska Sztafeta Pływacka Olimpiad Specjalnych.”..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  



 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów i rodziców. 

 

W dyskusji udział wzięli radny Jacek Król, zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów i rodziców..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Jacek Król, Adam 

Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych 

udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, zastępca prezydenta Artur 

Maruszczak, radny Tomasz Scheller, radny Jacek Król, radny Grzegorz Chudomięt.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącej SIM 

Opolskie Południe Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, która przed dniem objęcia tych 

udziałów prowadziła działalność na terenie Gminy Kędzierzyn-Koźle..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Andrzej Kopacki , Adam Oczoś, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Tomasz Scheller 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek  

 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pochowanie 

zwłok oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń znajdujących się na terenie cmentarzy 

komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

W dyskusji udział wzięli radny Jacek Król, radny Grzegorz Chudomięt, przewodniczący 

komisji Andrzej Kopeć, dyrektora Miejskiego Zakład Cmentarnego Piotr Pabisz. 

 

 



 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pochowanie zwłok 

oraz za korzystanie z obiektów i urządzeń znajdujących się na terenie cmentarzy 

komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sposobu poboru opłaty skarbowej w drodze 

inkasa oraz wyznaczenia inkasentów..  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Jacek Król, Adam Oczoś, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023. 

 

W dyskusji udział wziął radny Dominik Szustakiewicz. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2023-2035..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ewa Czubek , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wiesław Fąfara, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

 

11. Prognozy kształtowania się cen usług publicznych w roku 2023 r. – temat wynika z planu 

pracy. 

 

a) Miejski Zakład Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.; 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, prezes Miejskiego Zakładu 

Energetyki Cieplnej Jolanta Grądek-Rypel, radny Fabian Pszon, radny Andrzej Kopacki, radny 

Jacek Król, radny Grzegorz Chudomięt,  przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski.  

 

b) Miejskie Wodociągi i Kanalizacja Sp. z o.o.; 

W dyskusji udział wziął radny Grzegorz Chudomięt. 

 

c) Wydział Działalności Gospodarczej; 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, radny Jacek Król, kierownik 

Wydziału Maciej Barć.  

 

d) Miejska Biblioteka Publiczna w Kędzierzynie-Koźlu; 

W dyskusji wziął udział przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej Izabela Migocz. 

 

e) Miejski Zakład Cmentarny w Kędzierzynie Koźlu; 

 

f) Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie Koźlu; 

 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, radny Fabian Pszon, radny 

Andrzej Kopacki, dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Tomasz Radłowski. 

 

 

g) Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie Koźlu; 

 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, radny Jacek Król, dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Kultury Piotr Gabrysz. 

 

 

 



 

 

 

h) Miejski Zarząd Budynków Komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu; 

 

 

W dyskusji udział wzięli przewodniczący komisji Andrzej Kopeć, radny Grzegorz 

Chudomięt, dyrektor Miejskiego Zarządu Budynków Komunalnych Stanisław Węgrzyn, 

radna Ewa Stogniew.  

 

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Kolejny termin komisji ustalono na 27 marca 2023 r.  

 

13. Zakończenie obrad. 

 

Obrady zakończono o godz. 19:02 tego samego dnia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Anna Dworaczek 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


